



MARVEL
© MARVEL

the AMAZING SPIDER-MAN

Indicated areas are very sharp. Be careful when handling.
画像のマークは先端が鋭いため、ケガなどがないようお取り扱いにご注意ください。
図示的位置は非常に鋭利、処理時十分注意。

Be careful when moving the arms; otherwise, the costume may collide and get damaged.
腕部を動かす際は、コスチュームの破損や変装はけなどにご注意ください。
活動手時十分注意、否則変装有机会磨损引致损坏。

Be careful when moving the legs; otherwise, the costume may collide and get damaged.
脚部を動かす際は、コスチュームの破損や変装はけなどにご注意ください。
活動脚部時十分注意、否則変装有机会磨损引致损坏。

SPIDER-MAN (SYMBIOTE SUIT)

HS04 - 1/6TH SCALE ACTION FIGURE
INSTRUCTION SHEET

HS04 1/6th scale Spider-Man (Symbiote Suit) Action Figure
© 2024 Hot Toys Limited. The Hot Toys and Honō Studio logos are trademarks and copyrights of Hot Toys Limited. All Rights Reserved.

HONŌ
STUDIO

IMPORTANT / ご注意 / 重要

The outfit is non-detachable. Don't try to take it off; otherwise, it may get damaged.
コスチュームの着脱はできません。破損の原因となりますので、無理に脱がせようとしないでください。
図示的脱装均不能脱下。请不要强行拆下以免人偶损坏。

Do not place the figure in areas with high temperature and humidity; otherwise, the figure will be damaged.
製品は、直射日光の当たる場所、温度差の大きい場所、高温多湿の場所などに置かないでください。変色や変形の原因となる恐れがあります。
不要把人偶摆放在高温或湿度高的环境，以免令人偶受损。

Do not get the figure in touch with sharp objects, fire, or heat to avoid material damage.
衣装は強く擦ったり、鋭利なもので触れないでください。また、火気や熱源（ヒーター、こんろ、ストーブなど）のそばに置かないでください。変色や変形、劣化などが早まる恐れがありますのでお避けください。
请避免把人偶与尖锐物品、高温或火焰有任何接触。

Please keep this instruction sheet for future reference, since it contains important information.
取扱説明書は、ご使用時にいつでもお読みいただけるよう大切に保管してください。
说明书含有重要信息，请保留，以便将来查阅。

